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Přítomno: 19 členů zastupitelstva města (příloha č. 1) 

Omluveni: Ing. Havlík, Ing. Krejčí 

Hosté:        (příloha č. 2) 

Doba zahájení zasedání: 17:00 hodin. 

 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil pan Petr Baďura.  

Pozvánky na zastupitelstvo byly zastupitelům odeslány v řádném termínu, rovněž oznámení  

o konání zastupitelstva bylo vyvěšeno na úřední desce v zákonem daném termínu (příloha č. 3), 

včetně elektronické úřední desky a na vývěskách města.  

Pan Petr Baďura informoval zastupitele, že ´je nutno doplnit navržený program o body: 

• Žádost společnosti GASTRO Ostrava s.r.o. o prominutí smluvní pokuty jako bod č. 15. 

(17-0-1) 

• Žádost o neinvestiční dotaci na rok 2022 jako bod č. 16 (18-0-0) 

• Žádosti o neinvestiční dotace z rozpočtu města na činnost v roce 2023 jako bod č. 17 (18-

0-0) 

• ZŠ-změna zřizovací listiny jako bod č. 18 (18-0-0) 

• Šíření desinformací jako bod do bodu č. 19 (17-1-0) 

 

Pan Petr Baďura upozornil, že ze zasedání zastupitelstva je pořizován audiozáznam a na 

povinnost dodržovat protiepidemická opatření v průběhu jednání.  

 

 

         

Program 

 

1. Schválení programu Zastupitelstva města 

2. Určení ověřovatelů zápisu a usnesení zastupitelstva 

3. Určení zapisovatele ZM 

4. Kontrola usnesení z 2. zasedání Zastupitelstva města 

5. Informace o činnosti orgánů obce mezi 2. a 3. zasedáním zastupitelstva města 

6. Stanovení hlavních investičních akcí na rok 2023 a následující 

7. Rozpočtová opatření 

8. Rozpočet města Paskov na rok 2023 

9. Příspěvek do Sociálního fondu Městského úřadu Paskov a jeho užití v roce 2023 

10. Střednědobý výhled rozpočtu města na léta 2024-2028 

11. Smlouvy o neinvestiční dotaci na rok 2023 

12. Žádosti o změnu neinvestiční dotace 

13. Měsíční odměny neuvolněných členů zastupitelstva města Paskov od 1.1.2023 

14. Odměny členům výborů a komisí, kteří nejsou zastupitelé města od ustavujícího 

zastupitelstva do konce roku 2022 

15. Žádost společnosti GASTRO Ostrava s.r.o. o prominutí smluvní pokuty 

16. Žádost o neinvestiční dotaci na rok 2022 Po súsedsku 

17. Žádosti o neinvestiční dotace z rozpočtu města na činnost v roce 2023 

18. ZŠ-Dodatek zřizovací listiny 

19. Záležitosti organizační a informační povahy 

20. Závěr 
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1. Schválení programu zastupitelstva 

 

Pan Petr Baďura přečetl navržený program, který byl zveřejněn a doplněn dnešními návrhy. 

Nedoplněný program byl a rozeslán na pozvánce jednotlivým zastupitelům v zákonem daném 

termínu. Starosta dal o doplněném programu hlasovat. 

          

Hlasování: Pro: 18   Proti: 0   Zdrželo se: 0  přítomno (18)  

 

Navržený program jednání druhého zastupitelstva byl schválen 

 

 

2. Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl na ověřovatele zápisu a usnesení pana Ing. Petra Michálka. 

 
Zastupitelstvo města Paskov schválilo člena ZM za ověřovatele zápisu a usnesení pana Ing. 

Petra Michálka. 

 
Hlasování: Pro: 17   Proti: 0   Zdrželo se: 1  přítomno (18)  

  
Starosta navrhl na ověřovatele zápisu a usnesení paní Mgr. Janu Maršálkovou. 

 

Zastupitelstvo města Paskov schválilo členku ZM za ověřovatele zápisu a usnesení paní Mgr. 

Janu Maršálkovou. 

Hlasování: Pro: 17   Proti: 0  Zdrželo se: 1 přítomno (18)  

      

 

 

3. Určení zapisovatele 

 

Starosta navrhl určit zapisovatele Ing. Václava Bukovského.  

Zastupitelstvo města Paskov schválilo zapisovatele Ing. Václava Bukovského. 

Hlasování: Pro: 18   Proti: 0   Zdrželo se: 0  přítomno (18)  

 

4. Kontrola usnesení z 2. zasedání Zastupitelstva města 

 

Starosta informoval, že na 2. zastupitelstvu nebyly přijaté žádné usnesení, z nichž by vyplývaly 
úkoly s termínem plnění k dnešnímu dni.  
 
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 2. zasedání 
Zastupitelstva města. 
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5. Informace o činnosti orgánů obce mezi 2. a 3. zasedáním zastupitelstva města 

 
Zprávu o činnosti rady města mezi 2. a 3. zasedáním zastupitelstva města podal místostarostka 
Iva Vaňková. Rada města se mezi zasedáními zastupitelstva konala 1 x dne 7.12.2022.  

 

 
Na 4. schůzi Rada města projednala: 
 
-Žádost společnosti GASTRO OSTRAVA s.r.o. o pronájem nebytových prostor v Paskově, na 

ulici Nádražní č.p. 39 (restaurace) 

 
 
Na 5. schůzi Rada města projednala: 
 
-Žádost společnosti CartelFM s.r.o. o pronájem nebytových prostor v Paskově, na ulici Místecká 

č.p. 279 (restaurace) 

-Cenová nabídka „Studie instalace FVE pro 24 lokalit města Paskov“ 

-Dodatek č. 5 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti 

území města Paskov městskou hromadnou dopravou společností Dopravní podnik Ostrava a.s. 

-Smlouva o sponzorství, Lenzing Biocel Paskov a.s. 

-Vyřazovací protokol č. 4/2022 

-Avista Oil s. r. o.  Smlouva na odběr odpadu 

-Trafin Oil a. s.  Smlouva o sběru a likvidaci odpadu 

-MŠ-žádost o schválení přijetí daru 

-Smlouva o poskytování poradenských služeb 

-Darovací smlouvy na poskytnutí finančního daru mezi občany města Paskov a Městem Paskov 

-Žádost společnosti GASTRO Ostrava s.r.o. o prominutí smluvní pokuty 

 

 

Za Finanční výbor podal zprávu Ing. Michálek. Členové FV se mezi 2. a 3. zasedáním 
zastupitelstva města nesešel. Předseda FV podal informaci o počtu žádostí o finanční dar města 
občanům, o počtu žádostí a celkově vyplacené částce. 
 
Kontrolní výbor informaci podala paní Havránková, Kontrolní výbor se mezi 2. a 3. zasedáním 
zastupitelstva nesešel. 
 
 
Za Osadní výbor podal informace pan Staněk. Osadní výbor se mezi 2. a 3. zasedáním 
zastupitelstva sešel 1 x viz Příloha č. 4 
 
 
Za Komisi pro školství, vzdělávání, kulturu a sport podala informaci Mgr. Lokajová, Komise 
se mezi 2. a 3. zasedáním zastupitelstva města nesešla.  
- 
 
Za Komisi pro územní rozvoj, životní prostředí a bytový fond města se mezi 2. a 3. 
zasedáním zastupitelstva města se nesešla.  
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Za Komisi pro bytový a nebytový fond podala zprávu Ing. Krečmerová, komise se sešla 1 x a 
zápis bude založen. 
 
Za Komisi pro dopravu, veřejný pořádek a prevenci kriminality podal informaci Ing. Klimunda. 
Komise se mezi 2. a 3. zasedáním zastupitelstva města se nesešla.  
 
Za Komisi sociální a zdravotní podal informaci paní Lišková, komise se nesešla. 
 
 
Za Sbor pro občanské záležitosti podala informaci Mgr. Maršálková se mezi 2. a 3. 
zastupitelstvem nesešel. 
 
 
Za Letopiseckou a dokumentační komisi podal informaci starosta. Komise se mezi 2. a 3. 
zasedáním zastupitelstva se nesešla.  
 
Za Komisi pro péči a přírodní a kulturní památky podal informaci pan Šafránek, komise se 
sešla 1 x. 
 
 
 
Zastupitelstvo města Paskov vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města mezi 2. a 3. 
zasedáními Zastupitelstva města Paskov.  

 

Na jednání ZM se dostavil MUDr. Ožana 
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6. Stanovení hlavních investičních akcí na rok 2023 a následující 

Místostarosta Ing. Bělík seznámil zastupitele s Prioritami investičních akcí města Paskov pro rok 
2023 a následující léta, jedná se o návrh, který se bude upřesňovat v rámci schvalování rozpočtu. 
Uvedl, že se jedná o pracovní návrh, který není projednán RM. 

 

Ing. Klimunda-bude se realizovat ul. Kirilovova? 

Ing. Bělík-k realizaci dojde, hledají se dotační tituly 

Ing. Klimunda-pokud se bude realizovat více akcí nebudou na ně prostředky 

Ing. Bělík-ve všech akcích se snažíme o průběžné financování, takže by nemělo dojít k žádným 

problémům 

Starosta-vždy se upřednostňují dotované projekty 

 

Zastupitelstvo schválilo návrh Priorit investičních akcí města Paskov pro rok 2023. 

          Hlasování: 17-0-2 (19) 

7. Rozpočtové opatření č. 8/2022 

 

Starosta zastupitele seznámil s obsahem rozpočtového opatření, kdy na straně příjmů je 

nejvýznamnější položkou příjem z úroků, a dále je na straně příjmů kompenzace pomoci 

Ukrajině. V dalších položkách se dorovnávají dotace.  

Na straně výdajů je nutno navýšit položku na tisk Zpravodaje. 

 

Zastupitelstvo Rozpočtové opatření č. 8/2022 projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 19-0-0 (19)  

 

 

8. Rozpočet města Paskov na rok 2023 

 
Starosta zastupitele seznámil se skutečností, že RM na svém 3. zasedání dne 23.11.2022 

rozpočet projednala a doporučila ZM svým usnesením č. 5/3/2022 rozpočet na rok 2023 

v předložené podobě schválit. Rozpočet je navržen jako vyrovnaný v této podobě: 

 

Příjmy celkem             117.115 400,- Kč 

Financování celkem              93.333 000,- Kč 

Celkové příjmy a financování           210.448 400,- Kč 

 

 

Běžné výdaje celkem    95.207 500,- Kč 

Kapitálové výdaje celkem   43.220 000,- Kč 

Rezerva      72.020 900,- Kč 

Celkové výdaje včetně rezervy           210 448 400,- Kč 
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Starosta informoval zastupitele, že rozpočet byl sestavován konzervativně tak, že se při 

sestavování pracovalo se snížením příjmů o 10-15 %.  Přesto rozpočet pokrývá veškeré 

potřeby. 

Starosta dále zastupitele informoval o důvodech výše rezervy a jejího použití. Využít by se 

měla převážně pro Rekonstrukci předzámčí, pro projektovou dokumentaci ČOV Paskov, 

dále na GO ulice Kirilovova včetně kanalizace a dále na GO bytového domu č. 7. 

Rezerva v uvedené výši bývá pravidelně ukládána na termínované vklady.  

 

Ing. Klimunda-požadoval informace a upřesnění u některých položek investičních akcí, na což 

odpovídal Ing. Bělík, dále požadoval seznam kulturních akcí na rok 2023, scházející položku 

mzdy u pohřebnictví Ing. Dvorníková přislíbila doplnit. Dále se řešilo budování dalších 

kontejnerových stání, zda jsou nutné, když se otevřelo Sběrné místo. Rovněž se projednal plot 

u MŠ. Ing. Klimunda upozornil, že by bylo vhodné v průběhu roku vyčlenit finance na 

kyberbezpečnost. 

 

Zastupitelstvo Města Paskov návrh rozpočtu projednalo a schválilo rozpočet města Paskov 
na rok 2023. 

    
    
   Hlasování: 18-0-0 (18) 

 

 

Starosta informoval zastupitele o skutečném naplňování rozpočtu letošního roku, kdy příjmy ke 
konci listopadu jsou ve výši 100 %. 

Dále starosta informoval o stavech finančních prostředků na účtech a o výši úvěru k 12.12.2022 

Na účtech je celkem 118.097 898,38 Kč 

Úvěr    73.888 889,15 Kč 

 

Z jednání ZM vyšel Ing. Klimunda 

 

Zastupitelstvo Města Paskov dále projednalo předložené závazné ukazatele rozpočtu. 

Závazným ukazatelem je odvětvové třídění (paragraf) a neinvestiční transfery zřízeným 

příspěvkovým organizacím (neinvestiční příspěvek na činnost MŠ, ZŠ). 

Zastupitelstvo Města Paskov předložené závazné ukazatele rozpočtu schválilo. 

    
    
   Hlasování: 18-0-0 (18) 
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Zastupitelstvo Města Paskov projednalo návrh na pověření Rady města Paskov v souladu s § 

102, odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 o obcích v platném znění v těchto jednotlivých 

bodech: 

 

1) Provádět rozpočtová opatření do výše 500 tis. Kč v rámci příjmové třídy nebo 

výdajových paragrafů (odvětvové třídění) schváleného rozpočtu města Paskov na 

rok 2023 

 

2) Prováděním úprav rozpočtu města v nelimitující výši týkajících se nezbytného 

vrácení dotačních prostředků poskytovateli z jakéhokoli oprávněného důvodu 

týkajících se rozpočtového roku 2023 

 

3) Aktuálním rozhodováním spolu s následným schválením úprav rozpočtu města 

v neomezené výši s cílem získání jakýchkoliv dotací do rozpočtu 2023 v zájmu 

města Paskov 

 

 

4) Přijetím veškerých dotací, transferů, darů, příspěvků, popř. jiných příjmů 

v neomezené výši do rozpočtu města Paskov týkajících se rozpočtového roku 2023 

 

 

Zastupitelstvo Města Paskov schválilo pověření pro radu Města Paskov v souladu s § 102, 

odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 o obcích v platném znění bodech 1-4 dle návrhu. 

          Hlasování: 16-0-3 (19) 

 

 

9. Příspěvek do Sociálního fondu Městského úřadu Paskov a jeho užití v roce 

2023 

Starosta informoval zastupitele, že součástí rozpočtu města je Sociální fond, k jehož čerpání pro 
rok 2023 byly zpracovány Zásady, které jsou obsahem Směrnice 5/2022, v nichž je určeno na co 
je možno použít finanční prostředky fondu a v jakých výších.  

Starosta zároveň předložil zastupitelstvu Rozpočet sociálního fondu na rok 2023, který se tvoří 

přídělem finančních prostředků 4,5 % z objemu hrubých mzdových prostředků pracovníků MěÚ 

a uvolněného funkcionáře ZM. Rozpočet je výši 930 000,-Kč tisíc korun 

 

Zastupitelstvo Směrnici 5/2022 projednalo a schválilo a zároveň schválilo rozpočet ve výši 

930 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0- (19) 
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10. Střednědobý výhled rozpočtu města na léta 2024-2028 

 

Starosta informoval zastupitele, že rada dne 23.11.2022 na 3. zasedání RM střednědobý výhled 

rozpočtu projednala a svým usnesením č. 6/3/2022 doporučila zastupitelstvu střednědobý 

výhled rozpočtu schválit. 

 

Zastupitelstvo střednědobý výhled rozpočtu města na léta 2024-2028 projednalo a schválilo.  

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

 

 

11. Smlouvy o neinvestiční dotaci na rok 2023 

 

Starosta zastupitelům připomněl, že na minulém 2. zastupitelstvu města byla schválena výše a 

rozdělení neinvestičních dotací na rok 2023 pro jednotlivé spolky a organizace.  

Na dnešním zastupitelstvu se schválí dotace nad 50 000,-Kč a příslušné smlouvy jednotlivých 

žadatelů, ostatní smlouvy budou projednány a schváleny na RM. 

 

 

 

11.1. Vzor „Smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace“ 

Zastupitelstvu byl předložen vzor „Smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace“, který bude použitý 
pro všechny žadatele o neinvestiční dotaci pro rok 2023. 

Zastupitelstvo vzor smlouvy schválilo. 

          Hlasování: 19-0-0(19) 

11.2. Házená Paskov 

Oddíl Házená Paskov požádal o neinvestiční dotaci ve výši 650 000,- Kč, zastupitelstvo na 

doporučení FV navrhlo výši dotace 650 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 650 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Házenou Paskov. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

11.3. Pionýrská skupina Paskov 
Pionýrská skupina Paskov požádala o neinvestiční dotaci ve výši 95 000,-Kč, zastupitelstvo na 

doporučení FV navrhlo výši dotace 95 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 95 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Pionýrskou skupinu Paskov. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 
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11.4. Klub důchodců Paskov 
Klub důchodců Paskov požádal o neinvestiční dotaci ve výši 85 000,-Kč, zastupitelstvo na 

doporučení FV navrhlo výši dotace 85 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 85 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Klub důchodců Paskov. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

11.5.Sbor dobrovolných hasičů Oprechtice 

Sbor dobrovolných hasičů Oprechtice požádal celkem o neinvestiční dotaci ve výši 60 000,-Kč, 

zastupitelstvo na doporučení FV navrhlo výši dotace 60 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 60 000,-Kč. 

         Hlasování: 18-0-1 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Sbor dobrovolných hasičů Oprechtice. 

         Hlasování: 18-0-1 (19) 

 

 

11.6. Spolek Po súsedsku 
Spolek Po súsedsku neuvedl v žádosti žádnou částku, zastupitelstvo na doporučení FV navrhlo 

výši dotace 95 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 95 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Spolek Po súsedsku. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

11.7. Oddíl PASKOV SAURIANS 
Oddíl PASKOV SAURIANS požádal o neinvestiční dotaci v celkové výši 725 000,-Kč, 

zastupitelstvo na doporučení FV navrhlo výši dotace 725 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 725 000,-Kč. 

         Hlasování: 18-0-1 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro PASKOV SAURIANS. 

         Hlasování: 18-0-1 (19) 

 

 

11.8. Sbor dobrovolných hasičů Paskov 
Sbor dobrovolných hasičů Paskov požádal o neinvestiční dotaci ve výši 107 000,-Kč, 

zastupitelstvo na doporučení FV navrhlo výši dotace 107 000,-Kč. 

 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 107 000,-Kč. 

         Hlasování: 18-0-1 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Sbor dobrovolných hasičů Paskov. 

         Hlasování: 18-0-1 (19) 
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11.9. TJ Paskov 
TJ Paskov požádal o neinvestiční dotaci ve výši 103 000,- Kč, zastupitelstvo na doporučení FV 
navrhlo výši dotace 103 000,-Kč. 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 103 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro TJ Paskov. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

11.10. Podané ruce 
Podané ruce-osobní asistence požádal o neinvestiční dotaci ve výši 100 000,- Kč, zastupitelstvo 
na doporučení FV navrhlo výši dotace 100 000,-Kč. 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 100 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Podané ruce-osobní asistence. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

    

11.11. Římskokatolická farnost Paskov 
Římskokatolická farnost Paskov požádala o neinvestiční dotaci ve výši 120 000,- Kč, 
zastupitelstvo na doporučení FV navrhlo výši dotace 120 000,-Kč. 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 120 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Římskokatolickou farnost Paskov. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

 

11.12. OREL jednota Paskov 
OREL jednota Paskov požádala o neinvestiční dotaci ve výši 86 600,- Kč, zastupitelstvo na 
doporučení FV navrhlo výši dotace 86 600,-Kč. 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 86 600,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Orel jednota Paskov. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

 

2.13. Jezdecká školka Jurášek 
Jezdecká školka Jurášek požádala o neinvestiční dotaci ve výši 65 100,- Kč, zastupitelstvo na 
doporučení FV navrhlo výši dotace 65 100,-Kč. 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 65 100,-Kč. 

         Hlasování: 17-2-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Jezdecká školka Jurášek. 

         Hlasování: 17-2-0 (19) 
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Medela 
Medela požádala o neinvestiční dotaci ve výši 70 000,- Kč, zastupitelstvo na doporučení FV 
navrhlo výši dotace 50 000,-Kč. 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 50 000,-Kč. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o neinvestiční dotaci pro Medelu. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

12. Žádost o změnu neinvestiční dotace 

Starosta zastupitele informoval, že Florbalový klub PASKOV SAURIANS z.s. požádal o změnu 

účelu neinvestiční dotace, kdy žádá zrušení položek: 

Cestovné  20 000,-Kč 

Ostatní materiál   5 000,-Kč 

Školení    5 000,-Kč 

Služby     5 000,-Kč 

Celkem   35 000,-Kč 

A naopak navýšení položky mládežnické turnaje o tuto částku povýšit z 50 000,-Kč na 85 000,-

Kč. 

Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo. 

         Hlasování: 17-1-1 (19) 

 

13. Měsíční odměny neuvolněných členů zastupitelstva města Paskov na rok 

2023. 
 

Starosta navrhnul, aby odměny pro rok 2023 pro neuvolněné členy ZM byly v těchto výších:  

Místostarosta              29 150,-Kč 

Člen Rady města    7 434,-Kč 

Předseda výboru nebo komise  3 717,-Kč 

Členové výborů nebo komisí   3 098,-Kč 

Členové zastupitelstva města  1 859,-Kč 

 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

         Hlasování: 19-0-0(19) 

 

 

Starosta dále navrhnul, aby předsedové, kteří nejsou členy zastupitelstva měli v roce 2023 

měsíční odměnu ve stejné výši, jako předsedové komisí zastupitelé což je částka 3 717,-Kč. 

 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

         Hlasování: 19-0-0 (19) 
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14. Odměny členům výborů a komisí, kteří nejsou zastupitelé od ustavujícího ZM 

do konce roku 2022 

 

Starosta seznámil zastupitele, že je připraven ke schválení materiál, díky kterému v případě 
schválení dostanou odměnu za práci od ustavujícího ZM pro město Paskov členové výborů a 
komisí, kteří nejsou zastupiteli města. Odměny pro tyto funkcionáře jsou v celkové výši 27 000,-
Kč, s tím, že za jedno zasedání je odměna ve výši 500,-Kč. 

Zastupitelstvo materiál projednalo a schválilo 27 000,- Kč na odměny členů výborů a komisí. 

  Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

 

15. Žádost společnosti GASTRO Ostrava s.r.o. o prominutí smluvní pokuty 

 

Starosta informoval zastupitele, že společnost GASTRO Ostrava s.r.o. měla na základě 

Smlouvy o nájmu nebytových prostor pronajaty prostory v Paskově na ulici Nádražní 39 do 

31.8.2022. Z důvodu úmrtí pana Brože se jednání o pokračování pronájmu protáhly a nová 

smlouva se společnosti GASTRO Ostrava s.r.o. na základě zveřejněného záměru byla znovu 

uzavřena od 1.12.2022, což bylo schváleno RM dne 30.11.2022 usnesením 1/4/2022. Smluvní 

pokuta vznikla nedořešenou situací a nevystěhováním se dnem ukončení smlouvy. 

Z uvedeného důvodu byla účtována smluvní pokut ve výši 500,-Kč/den, což je celková částka 

45 500,-Kč. Vzhledem k složité situaci po úmrtí pana Brože žádá nájemkyně paní Jolana 

Lefnerová-jednatelka o prominutí smluvní pokuty. Rada na svém 5. zasedání dne 7.12.2022 

doporučila ZM usnesením č. 20/5/2022 smluvní pokutu prominout. 

 

Ing. Klimunda-posunutí termínu pro rekonstrukci na červen nic nevyřeší a je špatně, že bude 

restaurace zavřena v létě. Měla by se provést celková rekonstrukce celé budovy. 

Starosta-Gastro Ostrava odstoupilo od pronájmu celé Krčmy ze známých důvodů, proto se 

volilo takovéto řešení, výhodné pro obě strany. 

Ing. Klimunda-stávající provoz restaurace je na ostudu  

 

Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 19-0-0 (19) 
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16. Žádost o neinvestiční dotaci Spolku Po súsedsku na rok 2022 

 
Starosta zastupitel seznámil s žádostí Spolku Po súsedsku, podanou v pátek 9.12. odpoledne, 

v níž požadují navýšení neinvestiční dotace pro rok 2022 z částky 165 000,-Kč o 35 000,-Kč na 

celkovou částku 200 000,-Kč. Důvodem je ušití nových krojů. 

 

 

Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo navýšení dotace o 35 000,-Kč. 

          Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

Zastupitelstvo schválilo Dodatek č. 2 o neinvestiční dotaci pro Spolek Po súsedsku. 

          Hlasování: 19-0-0 (19) 

 

 

 

17. Žádost o neinvestiční dotaci z rozpočtu města na činnost v roce 2023 
 

Starosta zastupitele informoval, že dodatečně o dotaci ve výši 40 000,-Kč na půlroční činnost 

požádala společnost Global Partner Péče, z.ú. Pobřežní 665/21, Praha 8, IČ 9903046 a RM na 

svém 5. zasedání dne 7.12.2022 doporučila ZM žádost o neinvestiční dotaci ve výši 40 000,-

Kč na období 1.1.2023-30.6.2023 schválit. Jedná se o sociální činnost, kterou město Paskov 

potřebuje posílit. 

 

Mgr. Šircová-občané se platbou na službách nějak podílí?                                                

Starosta-ano občané si část služby platí sami, běžně to bývá 80 procent kraj nebo obec a 20 % 

žadatel 

Ing. Michálek-jedná se o otevřené služby, u které neumíme prozatím nastavit částku na občana 

tak, jako ve stacionárních službách, proto přispíváme pouze na půl roku a po tomto časovém 

období dojde k vyhodnocení služby. 

 

Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo. 

          Hlasování: 19-0-0 (19) 

18. Dodatek zřizovací listiny 

Starosta zastupitele seznámil s žádostí ZŠ Paskov, která požaduje rozšíření vymezení majetku 

o pozemek č. 15/1 pro využívání s právem hospodaření z důvodu, že žádá o dotaci na přípravu 

a realizaci projektu Přírodní zahrada ZŠ Paskov v rámci výzvy č. 5/2022 Národního programu 

životního prostředí. A úpravy, které mají vzniknout se týkají i uvedeného pozemku. 

 

Zastupitelstvo žádost projednalo a schválilo. 

Hlasování: 18-0-1 (19) 
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19. Záležitosti organizační a informační povahy 

 

Zařazený bod do informačního uvedl Ing. Michálek a představil zástupce Asociace 

nanotechnologického průmyslu ČR, dále (ANP). Bod byl zařazen z důvodů neúplných a 

nepravdivých informací, které se projednávaly na předešlých zastupitelstvech a týkaly se nátěrů 

FN. Zástupce nanoasociace přečetl zastupitelům zprávu z ANP ČR, o zjištěném šíření 

dezinformací ve městě Paskov, tykající se samočistících fotokatalytických nátěrů FN, které jsou 

nesprávně spojovány s jinými technologiemi-necertifikovanými nano nástřiky. 

Po přednesení zprávy proběhla delší bouřlivá diskuse, do níž bylo zapojeno několik zastupitelů 

a kterou ukončil starosta. 

 

 

Organizační 

Starosta-proběhlo jednání s SÚSFM, kde se projednalo zejména: 

1) ulice Bělská-stěhování zastávek mimo křižovatku, zpracovává se projektová 

dokumentace, budeme se moci k ní vyjádřit 

2) Oprechtice-při zpracování projektové dokumentace na opravu cesty řeší, kde umístit 

kanalizační řád, o 2 roky se posouvá oprava komunikace 

Ing. Klimunda-SÚZ má zájem umístit kanalizaci do příkopu, což nelze 

3) Sjezd z nadjezdu od Oprechtic na Místeckou, důvodu bezpečnosti 

-proběhlo jednání s Vodovody a kanalizacemi-investice do stávající ČOV byly vysoké, nedá 

se zavřít 

-proběhlo jednání s DIAMO závod Odra 

1) došlo ke kompletní výměně vedení 

2) je plánováno jednání s Heimstadenem, kde se má řešit odkanalizování sídliště 

3) jsou zastaveny práce na revitalizaci sídliště, některé programy jsou utlumovány 

-RSB-volby orgánů-zůstaly ve stejném složení 

-seznámil přítomné s plánovanými kulturními akcemi i jejich obsahem 

-město získalo dotaci na opravu historického kočáru, oprava proběhla a je umístěn na 

zámku 

 

Bc. Haladej-bude vítání občánků 

Mgr. Maršálková-proběhne 14.1.2023 
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Bc. Michna-na ulici Rudé armády stojí dlouhodobě osobní automobil, mohlo by se pro 

odstranění něco udělat? 

Starosta-zatelefonuje na Povodí Odry přislíbil 

 

Mgr. Šircová-dala by se posunout autobusová zastávka 

Starosta-nově se projektuje celý nadjezd, dalo by se tam umístit solární světlo 

 

20. Závěr 

Zasedání zastupitelstva města bylo ukončeno v 19,38 hodin.  

 

 

 

 
 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina  
2) Prezenční listina hostů 
3) Oznámení o konání zastupitelstva 

Zápis byl vyhotoven dne 13.12. 2022.  
 
Zapisovatel: Ing. Václav Bukovský 
 
 
 
Ověřovatelé:   Ing. Petr Michálek...……………………………….dne ........................................... 
                               
                       Mgr. Jana Maršálková ……………………………dne ........................................... 

 
 

 
starosta města Paskov   ......................................                    dne ........................................... 
                                              Petr Baďura   


